
Protokół Nr CVI

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 29  grudnia  2023  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Maruszewski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 14 grudnia 2023 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata

2023 – 2037 – projekt nr 780/23, 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok –  projekt nr 

781/23,                           

c) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego – projekt

782/23,

d) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie 
wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 
ich użytkowników wieczystych – projekt nr 783/23, 
e) zmiany Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 marca 2022 r. 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
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Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 - 2025  – 
projekt nr 776/23,
f)  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2024  rok  oraz  dotacji
przedmiotowej  na  2024  rok  dla  Centrum  Integracji  Społecznej  w  Staszowie  –
samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 777/23,
g) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 - 2038 – projekt
nr 778/23.

5.  Przedstawienie  projektu  uchwały  budżetowej  na  2024  rok  wraz  z  uzasadnieniem
Burmistrza Miasta i Gminy Staszów:

     - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach;

     - przedstawienie opinii i wniosków komisji stałych Rady Miejskiej w Staszowie;

   - stanowisko Burmistrza do wniosków zawartych w opiniach komisji stałych Rady Miejskiej
w Staszowie;

    - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok –   
projekt nr 779/23.

     6.  Wolne wnioski w tym:

       - informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 11.12.2023 r. do  
27.12.2023 r.

     7.  Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 17 radnych).

Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  nr  CV z  sesji  z  dnia  14  grudnia  2023  r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 15 radnych). 

Ad. 4 a

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037

– projekt nr 780/23.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/783/2023

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok –  projekt nr 781/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/784/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt  uchwały

w sprawie  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego – projekt

782/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/785/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Agnieszka Gilbert  –  Kierownik Wydziału   Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i  Rolnictwa  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  przeznaczania  do  sprzedaży

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – projekt nr 783/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/786/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Danuta Batóg – pełnomocnik ds. Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Narkomanii zapoznał z projektem uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady

Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  30  marca  2022  r.  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy

Staszów na lata 2022 - 2025  – projekt nr 776/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 18 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/787/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w  sprawie  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2024  rok  oraz  dotacji

przedmiotowej  na  2024 rok  dla  Centrum Integracji  Społecznej  w Staszowie  –  samorządowego

zakładu budżetowego – projekt nr 777/23.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/788/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani  Henryka  Skowron  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 - 2038 – projekt nr 778/23.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/789/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z Uchwałami VI Składu

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Kielcach  Zespół  w  Sandomierzu  z  dnia  

6 grudnia 2023 r. w sprawie:

-  opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok,

-  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetu  planowanego  w projekcie  uchwały  

budżetowej Miasta i Gminy Staszów na 2024 r.

- opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 – 2035

Przewodniczący  poszczególnych  Komisji  Rady  Miejskiej  poinformowali,  iż  Komisje  Rady

zaopiniowały  pozytywnie  projekt  budżetu  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2024  rok  i  nie  złożyły

wniosków  do  projektu  tj.  Komisja  Rewizyjna,  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  Komisja

Przestrzegania  Prawa  i  Porządku  Publicznego,  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego
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i  Przedsiębiorczości,  Komisja  Zdrowia,  Rodziny  i  Spraw  Społecznych,  Komisja  Gospodarki

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.

Pan  Zbigniew  Wojciechowski  –  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  Publicznych

Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił opinię w/w Komisji w sprawie projektu budżetu na 2024

rok i  projektu  wieloletniej  prognozy finansowej  Miasta  i  Gminy Staszów na lata  2024 – 2038

(w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz udzielił głosu Burmistrzowi

Miasta i Gminy Staszów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć na wstępie podziękował radnym, sołtysom,

Z-cy Burmistrza Ewie Kondek, Skarbnik Henryce Skowron, Sekretarzowi Sławomirowi Mikula

i  pracownikom  Urzędu  za  współpracę  na  rzecz  rozwoju  gminy  Staszów.  Odnosząc  się  do

przedłożonego projektu budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok poinformował, iż jest on

kontynuacją poprzednich budżetów gminy. W pierwszej kolejności przedstawił kształtowanie się

budżetów Miasta i Gminy Staszów na przestrzeni lat tj.  2020 – 2023 i ich założenia i wykonanie

w  zakresie  dochodów  i  wydatków.  W kwestii  budżetu  na  2024  rok  przedstawił  zaplanowane

dochody,  które  zostały  założone  w  wysokości  207 454 899,86 zł  i  planowanych  wydatków w

kwocie  224 649 959,31 zł.,  w tym wydatków majątkowych zaplanowanych  w kwocie  91  109

261,22  zł.  Zaznaczył,  iż  projekt  budżetu  na  nadchodzący  rok  wyznacza  nowy  etap  

w rozwoju naszej społeczności. Obecnie wartość budżetu przekracza 222 miliony złotych, co jest

wyrazem  dynamizmu  oraz  zaangażowania  w  inwestycje  na  rzecz  naszej  gminy.  Inwestycje

planowane na poziomie 50 procent budżetu stanowią niezaprzeczalny przełom w historii Gminy

Staszów.  To  efekt  długoletniej  pracy,  planowania  i  zaangażowania.  Wiąże  się  to  jednak  

z  wyzwaniami,  które  skutecznie  przezwyciężamy dzięki  środkom z  emisji  obligacji,  uzyskując

stabilne finansowanie na nasze cele rozwojowe. Dodał, iż zgromadzone środki pozwolą nam na

realizację zarówno krótko jak i długoterminowych celów. Kwota 220 milionów to tylko część z

zaplanowanych środków dla naszej gminy. Istnieje potencjał na uzyskanie dodatkowych funduszy,

takich jak z RPO, czy rządowych, przeznaczonych głównie na rozbudowę dróg. Zaznaczył również,

iż  projekt  budżetu  nie  został  wypracowany w jednym roku.  To efekt  lat  pracy,wypracowanych

programów oraz strategii. Wspomniał, iż wiele wysiłku zostało włożone w strategie czy konsultacje

społeczne związane z rewitalizacją czy też inwestycjami. Dodał, iż w wyniku tych lat pracy, gmina

Staszów jest jedną z najbardziej rozwijających się gmin w regionie świętokrzyskim. Zbliżający się

rok zapowiada się  jako czas  intensywnej pracy i  zaangażowania,  ponieważ gmina Staszów stoi

przed  wieloma  ambitnymi  inwestycjami,  które  wymagają  skrupulatnego  przygotowania,

szczegółowej dokumentacji oraz starannego wykonania. Burmistrz zaznaczył, iż liczy na wsparcie
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ze strony radnych Rady Miejskiej i zaangażowanie pracowników, ponieważ to dzięki nim gmina

będzie  mogła  zrealizować  te  inwestycje,  na  które  zostało  przeznaczone  blisko  100  milionów

złotych.  Na zakończenie wypowiedzi  zwrócił  się o pozytywne zaopiniowanie i  głosowanie nad

projektem  budżetu,  który  zyskał  pozytywną  opinię  RIO. Raz  jeszcze  podziękował  za  dobrą

współpracę  zarówno  radnym,  sołtysom,  jak  i  pracownikom  Urzędu  Miasta.  Dodał,  iż  jest  to

kluczowy krok w naszym rozwoju gospodarczym. 

Radny Tomasz Otrębski wyraził  uznanie  dla  wysiłku  władz  gminy,  szczególnie  w kontekście

osiągnięcia rekordowej sumy przekraczającej 200 milionów. Jako członek rady jest pod wrażeniem

możliwości realizacji konstruktywnych działań, które są rezultatem współpracy pomiędzy władzami

a radą. 

Radny  Hubert  Gawłowicz  odniósł  się  do  projektu  uchwały  budżetowej,  nawiązując  do  słów

burmistrza. Zgodził się,  iż budżet jest odważny i wymaga od wszystkich wielu dobrych działań.

Jednak chciałby podkreślić, że budżet ten jest w pewnym sensie rekordowy, z uwagi na rekordowe

dochody oraz  wydatki.  Jednak,  zauważamy również deficyt  budżetowy,  który  będzie pokrywać

część planowanych działań inwestycyjnych. Warto zaznaczyć, że nie jest to mały deficyt wynosi on

17 milionów złotych. Wspomniał o tym, że prognozowane zadłużenie na koniec przyszłego roku,

zgodnie z  przewidywaniami WPF, sięga  aż 70 milionów złotych co stanowi  rekordową kwotę.

Nadmienił, iż zakładane wpływy ze sprzedaży majątku wynoszą około 5 milionów złotych. Radny

uważa, iż  zrozumiałe jest,  że budżet oraz inwestycje mają istotne znaczenie dla mieszkańców,

dlatego też zapytał o ewentualne podwyżki opłat  i  podatków. Zapytał również,  czy mieszkańcy

zostali w jakiś sposób zaangażowani w udział w tych zadaniach, czy jedynie kwestie związane  

z emisją obligacji i sprzedażą majątku miasta i gminy Staszów będą pokrywane kwestią kredytową.

Nadmienił, iż zbliżający rok przyniesie kolejne podwyżki wynagrodzeń, począwszy od 1 stycznia, 

a  potem również  w  czerwcu.  Dodał,  iż  pojawiają  się  również  pomysły  dotyczące  podwyżek  

w sferze budżetowej, co jest bardzo istotne. W związku z czym nasuwa się  pytanie, czy istnieje

ryzyko  problemów  z  wypłatą  wynagrodzeń  dla  pracowników  sektora  publicznego,  takich  jak

nauczyciele czy urzędnicy. Nadmienił również, iż w budżecie znalazło się wiele inwestycji, które

wcześniej nie zostały zrealizowane, mimo wcześniejszych zapowiedzi. Niektóre z tych projektów

inwestycyjnych ponownie pojawiają się w uchwale budżetowej.  Nadmienił,  iż  warto podkreślić

szczególną wagę inwestycji na strefie w Grzybowie i modernizację Golejowa. Wyraził nadzieję, iż

w niedalekiej przyszłości można będzie  zobaczyć, iż te inwestycje nie tylko poprawią wizerunek

naszego  obszaru,  lecz  także  przyniosą  wymierne  korzyści  finansowe  dla  społeczności.  Radny

Gawłowicz zapytał także, czy w planowanym projekcie budżetu przewidziano dokapitalizowanie

miejskich spółek, takich jak Staszowskie Centrum Przedsiębiorczości czy PKS, który regularnie
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korzysta  ze  środków  budżetowych.  W  związku  z  czym  zapytał,  czy  w  nadchodzącym  roku

mieszkańcy  będą  nadal  wspierać  finansowo  działalność  tych  dwóch  spółek.  Czy  istnieją  inne

opracowane rozwiązania lub plany mające na celu zmianę tego stanu rzeczy i czy już na tym etapie

budżet został dostosowany do uwzględnienia tych kwestii. Na zakończenie wypowiedzi wysunął

zapytanie jak  Burmistrz widzi dalsze funkcjonowanie z takim zadłużeniem. Przypomniał również

jak burmistrz obejmował  stanowisko to zadłużenie było w granicach ok. 30 milionów.

Radny  Mariusz  Łazarz również  wyraził  uznanie  dla  wysiłku  władz  gminy,  szczególnie  

w kontekście osiągnięcia rekordowej sumy przekraczającej 200 milionów. 

Radny Piotr Kasperkiewicz zwrócił uwagę, iż należy mieć świadomość, iż zadłużenie które gmina

posiada  nie  ma źródeł  finansowania  obsługi  długu.  Nadmienił,  iż  na  każde  zadłużenie  i  każde

odsetki zaciągane są ponowne długi. Radny stwierdził, iż przedłożony projekt budżetu jest trudny.

Następnie odniósł się do zaciągniętych obligacji,  które zdaniem radnego to dług, którym trzeba

obsłużyć wszystkie inwestycje, które w tej chwili są prowadzone w gminie Staszów. Uważa, iż na

chwile obecną należałoby się zastanowić jak pomóc władzom, aby miasto nie było mniejsze niż jest

a  jest  zagrożenie  duże  że  może być mniejsze.  Poinformował  również,  iż  radni  Rady Miejskiej

podejmą przedmiotową uchwałę. Uważa, iż radni Rady Miejskiej muszą podejmować ryzykowne

decyzje.  Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  podziękował  władzom miasta  i  radnym za  dobrą

współpracę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć podkreślił, że projekt budżetu na ten rok nie

jest  trudny,  lecz  raczej  ambitny.  Odnosząc  się  do  wątpliwości  wyrażonych  przez  radnego

Gawłowicza, Burmistrz zaznaczył, że wierzy w możliwość zrealizowania założeń budżetowych  

i  widzi  w  nich  potencjał  do  rozwoju  miasta  i  gminy  Staszów.  W  kontekście  podatków  od

nieruchomości podkreślił, iż od kilku lat stawki nie zostały zwiększone, a żadne dodatkowe opłaty

nie zostały wprowadzone i  nie są planowane w 2024 roku. Należy zaznaczyć, że pomimo tego

faktu, gmina radzi sobie znakomicie, a budżet jest bardzo dobrze zbilansowany. Następnie odniósł

się do wysokości zadłużenia budżetu i wyjaśnił, iż w roku 2018 kiedy zadłużenie budżetu wynosiło

30 mln inwestycje stanowiły 15%  budżetu, podczas gdy obecnie, przy wzroście zadłużenia do  

69 milionów złotych przy budżecie 220 milionów złotych, inwestycje stanowią prawie 50% całego

budżetu. W odniesieniu do prognozowanych podwyżek wynagrodzeń, wyjaśnił,  iż zaplanowane  

w budżecie wynagrodzenia wynikają z aktualnie obowiązujących decyzji rządowych. Jednocześnie

zaznaczył,  iż  obietnice dotyczące dalszych podwyżek, składane przez rząd,  nie zostały jeszcze

uwzględnione  w  planach  budżetu  z  powodu  braku  ostatecznego  potwierdzenia  ich  realizacji.  

W  zakresie  dokapitalizowania  Spółki  PKS  poinformował,  iż  w  bieżącym  roku  doszło  do

zwiększenia  kapitału  spółki,  jednakże  nie  zostały  do  niego  wykorzystane  środki  pochodzące  
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z gminy. Zamiast tego, dokapitalizowanie zostało zrealizowane przy użyciu środków zewnętrznych,

które pochodziły z funduszy rządowych. Jeżeli chodzi o dofinansowanie Staszowskiego Centrum

Przedsiębiorczość  poinformował,  iż  przyznane  dofinansowanie  zostało  przeznaczone  na

uzupełnienie  niezbędnych  środków  finansowych  służących  do  uregulowania  płatności

podatkowych, w duzym stopniu zwróconym gminie Staszów.

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Hubert  Gawłowicz,  który  nie  zgodził  się  z  wypowiedzią

dotyczącą dokapitalizowania Spółki PKS, wyjaśnił,  iż ministerstwo przekazało środki finansowe

gminie,  lecz  ostateczną  decyzję  dotyczącą  ich  przeznaczenia  podejmuje  gmina.  Jego  zdaniem

istnieje możliwość,  aby te środki mogły być wykorzystane również na inne cele,  niekoniecznie

związane z dokapitalizowaniem Spółki PKS. 

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

W związku z czym Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz poprosił Panią Henrykę Skowron

– Skarbnika Miasta i Gminy Staszów o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia

budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2024.

Pani Henryka Skowron  – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 779/23.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 19 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr CVI/790/2023

(w załączeniu do protokołu).

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć podziękował Wysokiej Radzie za  podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu MiG Staszów na przyszły rok.

Ad. 6

W wolnych wnioskach radny Piotr Kasperkiewicz,  który podziękował Przewodniczącemu Rady

za dostarczone wyjaśnienia dotyczące radnej Anny Karasińskiej oraz radnego Tomasza Klimka. 

Radny  Zdzisław  Brzyszcz  podziękował  Kierownikowi  CIS-u  i  pracownikom  za  rzetelnie

wykonywane prace porządkowe. Podziękował również władzom miasta za wykonanie wykonania

chodnika przy ul. Kołłątaja 8 i 10 w Staszowie.

Radny Mariusz Łazarz podziękował władzom miasta za wykonany remont odcinka łącznika ulic:

Kościuszki i Krakowska w Staszowie. 

Radny Hubert Gawłowicz zapytał, czy usługi odbioru odpadów będą wykonywane przez Spółkę

PGKiM w 2024 roku.
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Radny  Bonifacy  Wojciechowski podziękował  władzom  miasta  za  wykonanie  poprawy

nawierzchni chodnika przy blokach 14 i 18 ulicy Mickiewicza w Staszowie. 

Burmistrz Leszek Kopeć  poinformował,  iż w sprawie odbioru odpadów nie doszło jeszcze do

rozstrzygnięcia przetargu. Z tego powodu konieczne było wyłonienie tymczasowego wykonawcy

zastępczego.  Firma,  która  sprawowała  obowiązki  związane  ze  sprzątaniem,  wykazywała

niepokojące braki w dotychczasowej rzetelności wykonywania zadań, co skutkowało nałożeniem

kar.  Z  tego  względu  nie  było  możliwe  podpisanie  umowy  na  kontynuację  usług  związanych  

z  usuwaniem nieczystości.  W chwili  obecnej  podpisana  została  tymczasowa umowa ze  Spółka

PGKiM. Następnie zapoznał z informacją z działalności za okres od 11.12.2023 r. do 27.12.2023 r.

(w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie złożył zgromadzonym życzenia noworoczne.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 7

Pan Ireneusz Kwiecjasz – podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 12:15 do godz: 15:10.

                                                                                                           

      Protokolant:                      Przewodniczący 

      Marlena Janowska                      Rady Miejskiej w Staszowie    

                 ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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